
AMERICKÝ EPIDEMIOLOG DR. HARVEY
RISCH Z UNIVERZITY YALE: COVID-19 JE
PANDEMIÍ HRŮZY UMĚLE
„VYFABRIKOVANOU“ POLITIKY A
ÚŘEDNÍKY
- CZ24 News | 12. prosince 2021

USA:  Pandemie COVID-19 je jedním z děsů fabrikovaných lidmi, kteří jsou v pozici autorit, celou tu
dobu, co se od loňského roku začal ten virus šířit, tvrdí epidemiolog Dr. Harvey Risch z Yale.

Ve vysílání Epoch TV v programu „Američtí myšlenkoví vůdci“ profesor epidemiologie z Fakulty
veřejného zdraví Yale a z Katedry epidemiologie Fakulty medicíny a veřejného zdraví Yale Rische
tvrdil, že to, co čemu se celkově říká pandemie CPP viru (viru Čínské komunistické strany) bylo „do
určité míry pandemií hrůzy a reakcí lidí na tuto hrůzu.“

„Celkově bych řekl, že jsme měli pandemii hrůzy. A ta hrůza postihla téměř každého, zatímco ta
infekce postihla jen relativně málo lidí,“ řekl Risch.

 

 

„Převážně to byla velice výběrová pandemie a předvídatelná. Velice rozlišovala mezi mladými versus
starými, zdravými lidmi versus lidmi s chronickou nemocí. Tak jsme rychle přišli na to, kdo je tou
pandemií ohrožen a kdo ne.“

„Ta hrůza se ale fabrikovala pro všechny. A to charakterizovalo celou pandemii, byla to ta míra hrůzy
a reakcí na tu hrůzu.“

Risch napsal přes 300 původních peer-reviewed vědeckých publikací a býval členem redakční rady
vědeckého žurnálu American Journal of Epidemiology.

„Sleduji kliniky, které teď ošetřily přes 150 000 pacientů s méně než 2 tucty úmrtí, což dělali pomocí
#hydroxychloroquine.“

Epidemiolog z Yale Dr. Harvey Risch o účinnosti hydroxychlorquinu, #Ivermectin a další terapií.
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— Jan Jekielek (@JanJekielek) December 1, 2021
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Tento profesor epidemiologie poukazoval, že lidé, kteří zastávali pozice oficiálních autorit,
během vzniku pandemie v březnu 2020 od počátku šířili daleko strašnější obraz „děsivé
povahy“ tohoto viru, než jaký jde doložit.

K tomu patřilo poselství, že všichni jsou ohroženi, kdokoliv může po nákaze tímto virem umřít a
všichni musí zůstat doma, jinak se neuchrání, a to je způsob, jak chránit společnost.

„Lidé byli tím poselství dost vystrašeni, a kdo by nebyl …, když nás vláda, vědci, lidé z vědy, lidé
z medicíny, s autoritou ve veřejných institucích, ti všichni nás od loňského února či března zasypávali
tím samým poselstvím. A tak jsme jim to úplně věřili,“ řekl.

V prvních dvou měsících pandemie se zavedly nejpřísnější lockdowny a povinnosti nosit masku, aby
se ve Spojených státech a po celém světě omezilo šíření COVIDU-19. Risch říká, že takové typy
poselství vysílané autoritami vedlo k rozsáhlému vybičování míry hrůzy.

„Celková míra hrůzy šplhala do výšin a všichni jsme přijímali rozhodnutí se do značné míry uzavřít,
omezit své vystavení jiným lidem, u některých více, u jiných méně, myslím ale, že u všech byl v té
době takovou mírou hrůzy ovlivněn způsob vedení života,“ říkal.

Mezitím prezident Joe Biden vykřikoval, že je nutno proti COVID-19 naočkovat 96 až 98 procent
Američanů, jinak se národ nemůže „vrátit k normálu,“ přičemž podstrkoval povídačku, že jsou to
neočkovaní Američané, kdo mohou za to pomalé zotavení národního hospodářství.

Podle dat z amerického Centra pro kontrolu a prevenci chorob ze 4. prosince bylo už přes 70 procent
amerických dospělých plně proti viru očkováno, přičemž 23,6 procenta dostalo i posilující dávku.

„Je nutné, aby lidi rozhněvalo i to, že takové léky jako (hydroxcholoquine, invermectin) byly
pořád potlačovány z důvodů, které nemají nic společného s vědou.“
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